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متن پرسش

سلام علیکم مگه خدا نمیدونست که قوم مثلا لوط یا هر قوم ظالم دیگه ای عاقبتشون هلاک شدن

است پس چرا اونا رو آفرید؟

متن پاسخ

باسمه تعالی، سلام علیکم: خداوند انسانها را خلق میکند تا در امتحانات الهی هرکس با انتخابهای

خودش شخصیت خود را بسازد و اگر کسی میخواهد به کمال لازم برسد میدان برایش باز باشد و

دانایی خدا نقشی در فعلیتیافتن شخصیت انسان ندارد، هرکس باید خودش در زندگی شخصیت

خود را شکل دهد. موفق باشید


